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TJÄNSTESKRIVELSE 
Sektorn för utbildning, kultur och fritid 
Elin Rosén 
 
 
 
 
 
 Datum   
 2023-01-04   
 

 
 
 
 
Kommunstyrelsen 
 
 
 
Diarienummer 
2022KS272 009 

 

 

Svar på medborgarförslag om promenadstråk runt Västra 
Nedsjön samt utegym i Hindås 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen avslår medborgarförslaget. 
 
Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige beslutade den 19 maj 2022 § 82 att till 
kommunstyrelsen remittera medborgarförslag om att anlägga ett 
promenadstråk runt Västra Nedsjön samt utegym i Hindås. 
Kommunstyrelsen fick även i uppdrag att besluta i ärendet. Syftet med 
medborgarförslaget är att genom promenadstråket höja trivseln i området 
runt Västra Nedsjön samt genom utegym öka träningen hos unga och äldre. 
Förslagsställaren efterfrågar också information om huruvida det pågår ett 
arbete från någon aktör som vill anlägga padelhall.  
 
Kommunen har enbart rådighet över en begränsad del av marken på den 
aktuella sträckan runt Västra Nedsjön. Marken runt sjön är till största delen 
privatägd och marken i närheten av stationen ägs av Trafikverket. Därmed 
finns begränsade möjligheter för kommunen att uppföra promenadslinga, 
bänkar och fik i enlighet med förslaget.   

I det område som omnämns i medborgarförslaget finns i nuläget lekplats, 
fotbollsplaner, tennishall samt idrottshall. Dessutom finns på 
Fagerhultsskolans skolgård redskap för parkour. På Hindåsskolans skolgård 
finns även en näridrottsplats med konstgräs, mål och basketkorgar. Något 
utegym finns inte det aktuella området. Investeringskostnaden för ett 
utegym uppgår till ca 400 tkr förutsatt att inga markarbeten behöver 
genomföras. Dessutom tillkommer driftskostnader.  
 
I nuläget finns inget pågående bygglovsärende från ideella eller privata 
aktörer gällande padelhall i Hindås.  
 
Förvaltningen bedömer att det inte är möjligt att anlägga ett promendstråk 
runt Västra Nedsjön eftersom kommunen inte har rådighet över marken.  
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Förvaltningen bedömer att det i Hindås redan finns ett utbud som möjliggör 
fysisk aktivitet för barn och vuxna. Vidare bedömer förvaltningen att en 
utökning av utbudet genom uppförande av ett utegym inte ska prioriteras.  
 
Beslutsunderlag 

 Tjänsteskrivelse 4 januari 2023 
 Medborgarförslag om promenadstråk runt Västra Nedsjön 

 
 
Päivi Malmsten Susanna Eskilsson-Juhlin 
Sektorschef Verksamhetschef 
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Sida
(1 1)

Signeringsunderlag

Postnummer och ort 

E-postadress 

Lämna ett medborgarförslag

1. Inlämnat av

Inlämnat av
För- och efternamn 
Peter Lindgrén

Adress 

Telefon 

Mobiltelefon

Notifieringar 
E-post

2. Ditt förslag

Rubrik på ditt förslag
Promenadstråk runt västra Nedsjön.
Med tanke på hur fint det är runt aktuell sjö så är det märkligt att det inte satsats på en promenad slinga runt sjön. Med ett fik och 
bänkar runt sjön. Bänkar saknas också på gången över från tågstationens håll över sjön där vildmarksleden startar. Enkelt att sätta 
upp några bänkar där vilket skulle höja trivselfaktor avsevärt.
Utegym och padelbanor
Vet att det finns planer på att bygga padelhall bredvid nuvarande tennishall men vet inte hur det går med det. Väntar de ev på 
bygglov? Sen skulle ett utegym i samma område behövas. Det är i ett område med idrott och skolor så det skulle öka träningen hos 
ungdomar och även hos oss äldre
Tack på förhand
Med vänlig hälsning,
Peter Lindgrén

Beskriv förslaget
Se tidigare text
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